
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia komisie financovania, správy majetku a podnikateľskej 

činnosti konanej dňa 12.11.2019 v Močenku 

 

 

Prítomní:        Ing. Veronika Kollárová - členka komisie 

                          Ing. Janka Tóthová     - členka komisie 

                          Mgr. Jana Dičérová  - členka komisie 

    Branislava Kohútová  - členka komisie 

               Mgr. Zuzana Verešová - tajomníčka komisie 

 

Ospravedlnení:  Ing. Marek Mesároš    - predseda komisie 

    Peter Tóth   - člen komisie 

 

Neprítomní:   Ing. Karol Velčický  - člen komisie  

 

 

Program: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Čerpanie rozpočtu obce k 30.09.2019 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti otvorila členka  

komisie Ing. Veronika Kollárová, ktorú vedením zasadnutia komisie poveril Ing. Marek 

Mesároš, ktorý sa zo zasadnutia ospravedlnil.  

Ing. Veronika Kollárová privítala prítomných členov komisie  a oboznámila ich s hlavnými 

bodmi rokovania. Program zasadnutia finančnej komisie bol jednohlasne schválený.  

 

2. Čerpanie rozpočtu k 30.09.2019 

Starosta obce informoval prítomných členov komisie o čerpaní rozpočtu obce k 30.09.2019. 

K čerpaniu rozpočtu obce k 30.09.2019 nemali členovia finančnej komisie námietky, 

predložený materiál zobrali na vedomie a obecnému zastupiteľstvu taktiež odporúčajú 

zobrať predložený materiál na vedomie. 

 

3. Rôzne 

Domov dôchodcov Milosrdného samaritána - žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu 

obce. Členovia komisie odporúčajú obecnému zastupiteľstvu schváliť zaslanie finančných 

prostriedkov na dofinancovanie nákladov na bežnú prevádzku Domova dôchodcov. 

 

Starosta obce informoval prítomných členov komisie o nutnosti zvýšenia poplatku za 

komunálne odpady na rok 2020 z dôvodu navýšenia nákladov obce na vývoz odpadov 

a taktiež navrhol dve možnosti platenia poplatku za komunálne odpady – poplatok za občana 



jednotlivo alebo poplatok za domácnosť. Členovia komisie navrhujú ponechať poplatok za 

komunálne odpady tak, ako tomu bolo doteraz, tzn. vyrubovať poplatok za občana. 

 

Členovia komisie skontrolovali vyúčtovanie dotácií FK a HK za obdobie k 30.06.2019. 

 

4. Záver 

Na záver Ing. Veronika Kollárová, členka komisie financovania, správy majetku a 

podnikateľskej činnosti poďakovala prítomným za účasť  a spoluprácu na zasadnutí komisie. 

 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Verešová 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                      Ing. Veronika Kollárová 

                                                                                         členka komisie  

 

 


